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Referat ordinær generalforsamling i 

Grundejerforeningen Lavendelvej 23-69, 4470 Svebølle 
 
Onsdag d. 17. maj 2017 kl. 19.30 i Klubhuset. 
 
Dagsorden:  
1. Valg af dirigent 
2. Bestyrelsens beretning ved formanden 
3. Fremlæggelse af reviderede regnskaber til godkendelse 
4. Indkomne forslag 
5. Godkendelse af budget, samt fastsættelse af kontingent og bidrag til vejfond 
6. Valg til bestyrelsen 
7. Valg af suppleanter 
8. Valg af intern revisor 
9. Valg af ekstern revisor 
10. Eventuelt 

 
Følgende matrikler er repræsenteret ved generalforsamlingen: 23, 31, 41, 47, 49, 57, 59, 61 og 69. 
 
Ad pkt. 1: Valg af dirigent 
FM byder velkommen og takker for fremmødet.  
Ingen ønsker at stille op til dirigent. FM vælges til dirigent.  
Kassereren spørger til fuldmagter. Der er ingen fuldmagter. 
 
Ad pkt. 2: Bestyrelsens beretning ved formanden.  
Overdragelse af vejen: Intet nyt siden sidste generalforsamling.  
Olav informerer om, at den anden forening på Lavendelvej. Tilbage i 2005 ønskede den gamle 
Bjergsted Kommune at overdrage vejen, men det blev afvist.  
Alle er enige om, at vi ikke ønsker at få vejen overdraget og ikke har tænkt sig at kontakte 
kommunen vedr. emnet.  
Vinterforanstaltninger: Der har ikke været så meget sne, men der har været en del glatte veje, så 
der er stadig brugt en del penge på vinterforanstaltninger.  
Vedtægtsændringer: Bestyrelsen har det forgangne år arbejdet med vedtægtsændringer, som 
gennemgås senere.   

 
Ad pkt. 3: Regnskab 
Kassereren Spørger om der er spørgsmål til regnskabet.  
Vinterforanstaltninger har været lidt dyrere. Vi blev ikke faktureret for mødeudgifter sidste år 
hvorfor denne post er udgået.   
Regnskabet godkendes af forsamlingen uden yderligere bemærkninger. 
 
Ad pkt. 4: Indkomne forslag 

A) Placering af hjertestarter.  
Alle fremmødte mener, det er en god ide med en hjertestarter, men der er uenighed om 
hvorvidt beslutningen skulle have være taget på generalforsamlingen frem for på et 
bestyrelsesmøde, da beløbet er så stort. Bestyrelsen tager til efterretning, at tage den 
slags beslutninger med på generalforsamlingen for fremtiden. 
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Endvidere spørges der ind til, hvordan den skal finansieres, da den ikke fremgår af 
budgettet. Grunden til, at den endnu ikke fremgår af budgettet, er at alle tilbud endnu 
ikke er indhentet og det er uvist hvor mange lokale virksomheder man evt. kan få til at 
sponsorere lidt. Derudover spørges der til, om man skal forvente stigning af kontingent? 
dette kan ændres.  
Når alt er på plads ind, vil dette justeres i budgettet.  
 
Olav foreslår, at vi ansøger TRYG fonden, som giver dem gratis og de derefter overgår til 
foreningen efter tre år. Det er usikkert om TRYG fonden vil sponsorere en, da der allerede 
er tre hjertestartere i byen.    
 
Der efterspørges muligheden for at få vejledning og undervisning for brug af 
hjerterstarter. 
 
Vedr. Opkobling til el-nettet, er bestyrelsen gjort bekendt med, at den ikke må placeres 
på lygtepæl, men skal placeres på eget stativ/stander, som vi selv kan fan få fremstillet. 
 
Det besluttes enstemmigt at placere hjertestarteren ud for nummer 69; dvs. forslag nr. 2.  
 

B) Vedtægtsændringer:  
Der er ikke nok fremmødte til generalforsamlingen til at vedtage vedtægtsændringer. 
Der spørges ind til hvorfor disse ændringer, - om vi er ved at ’nedlægge’ forening.  
Ændringsforslagene er stillet for gøre vedtægterne mere smidige, samt at foreningen og 

bestyrelse  kan opfylde vedtægterne. 
 
 §6.3: Alle stemmer for 
 

a. §6.4: Alle stemmer for 
b. §7.9: Alle stemmer for 
c. §9.1: 0 stemmer for, alle stemmer mod. Efter input fra Olav, ændret mening. 
d. §10.1: Alle stemmer for 

 
Ad pkt. 5: Godkendelse af budget 
Det drøftes, hvorvidt der er nogen, der mener om bidraget til vejfonden nedsættes så længe 
vejen ikke er overdraget og der ikke er udgifter til vedligeholdelse.  
Budgettet godkendes af alle.  
 
Ad pkt. 6-9: Valg til bestyrelsen 
Følgende er på valg til bestyrelsen: 
Formand Svend Profft, nr. 57   Genvælges  
Bestyrelsesmedlem Peter Blytgen Larsen, nr. 41 Genvælges 
Sekretær Henriette Snedker Daugaard, nr. 23 Genvælges 
 
Dar er ikke andre, der ønsker at stille op til bestyrelsen, hvorfor alle genvælges.  Der har ikke 
været nogen indvendinger mod, at Svend Profft og Henriette Snedker Daugaard fortsætter i 
bestyrelsen.  
 
Suppleant Michael Schumacker, nr. 61  Genvælges 
Suppleant Agnete Lysholt Sørensen, nr. 65  Genvælges 
Revisor Dorthe Larsen, nr. 63   Genvælges 
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Revisorsuppleant Olav Rye Hintze, nr. 69  Genvælges 
 
Ad pkt. 10:  
Olav giver input ift. hvad han er bekendt med, som står på skøderne på Lavendelvej ulige numre 
mv. Ift. ejerforhold og den anden grundejerforening.  
 
Forsamlingen hæves kl. 20.18.  
 

 
 

Med venlig hilsen 
 

Henriette Snedker Daugaard 
sekretær 


